
 

STYREMØTE NR.  08/2015 

Telefonmøte 04.11.2015  kl. 20:00-20:45 

Til stede: 

Forfall: Alv Arne, Tom, Vibeke  

Til stede: Åke, Trond Jøran, Bente, Arnfinn, Jo Inge 

Sak 34.15 : Tiltaksmidler – fordeling (styret) 
LK: 40.000  
AK: 60.000 
Vedtatt mot en stemme. Nestleder Bente Jonassen ønsket at også HLR nordisk 
på Fauske og Rognan skulle få støtte. 
Søknad fra HLR- Fauske/Rognan innvilges dermed ikke. 
Sak 35.15 : Anleggsplan- oversendes NIK innen 8.11.2015 (Tom-styret) 
Må I det minste få riktig overskrift på gjeldende anleggsplan  – se Nord-
Trøndelag 
LK må bruke LK lokalt for oversikt, anleggskomite består av Tom + grenledere. 
Hvilke anlegg er i stand til hvilke renn? Tallkoder. LK skal oversende innen frist. 

 Ikke eget budsjett for anlegg eller andre i styret. 

 Skiforbundet eller skikretsen utbetaler ikke diett, Godtgjøring etter 
innsendte bilag. 

 Egne rapporter for befaringer (anlegg) 

 Viktig at grenkomiteer benyttes. 

 Anleggsbefaring må utføres av NSF-godkjente anleggskonsulenter. 
Rapporter fra befaringen sendes anleggseier, kretsstyret 
(v/anleggsansvarlig, adm.sjef , leder og til NSF.) 

  
Sak 36.15: Status Narvik Skiklubb (AP) 

 Vi har sagt vårt! 

 AP lager en kort henvendelse til Skistyret – argumenter anleggsmidler 
følger fylkesgrenser, alpin i Nordland, Langrenn I Troms?? Svært uryddig. 



  
    
Sak 37.15: Juleavslutning – sted? (AP og BJ)4-5.12 

 Klungsetstua – catering – transport, bo på hotellet. Jens sjekker 

 TJ kan ikke lørdag. Tar toget på kvelden 21.56 fra Fauske. 

 Hovedkomiteen inviteres.  
 
Sak 38.15: Referat fra styremøte 07/2015 – Godkjent 
 
Sak 39.15: Distanser KM. For lang? Sjekk med NSF 

 Fortsette med høst/sonemøter (Bente) 

 Økonomi i forhold til kurs tas opp I forbindelse med budsjett. 
 
 
Ref/Jens Erik Nilsen 
 

 

 


